
Matviks Bryggförening    2020-04-15 
Styrelsemöte 2 
  
   
  
  
Plats:                                Skype-möte               
  
Närvarande                     Ulf Wilhelmsson   
   Peter Håkansson 
   Annica Martinsson 
   Lars–Gunnar Arvidsson 
   Alexander Brorsson 
   Karl- Erik Lindström                 
  
    
    
         

 
  
  
§ 1  Mötets öppnande  
  Ordförande hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat.  
 
  
§ 2  Val av ordförande/sekreterare vid frånvaro  
                  Styrelsen beslutade att: 

Välja Peter Håkansson till mötessekreterare. 
 

                     
§ 3  Val av justeringsman att jämte ordförande justera dagens protokoll  
                  Styrelsen beslutade att: 
                   Välja Alexander Brorsson till justeringsman.   
  
                     
§ 4  Godkännande av dagordning  
                   Styrelsen beslutade att: 
                   Godkänna dagordningen 
 
                      
§ 5               Avstämning äldre punkter 

Vi behöver skylthållare till gästhamnsskyltarna, vi beställer eller 
kanske Alexander kan ordna hållare? Stämma av! 
 

                     Trottoarpratarna är uppdaterade. 
   
  Uppdaterade Parkeringsregler. 
  Lastkajen är uppdaterad.     
   



 
§ 6   Ekonomi 
  Hittills har 107st medlemmar betalat in avgiften. 
    
 
 
§7 Genomgång av kommentarer till projektrapporten 
  Rapporten gicks igenom och alla var positiva. 
  Styrelsen beslutade att presentera den publikt 
 
§8 Säkerhet i hamnen 
  Bevakningen är igång och rullar på. 

 Filippa på Kommunen är på gång med att det ska monteras rörelse-
lampor på bryggområdet, även ska det byggas ramper till 
flytbryggorna. 

   
 
 
§9 Bordet runt 
  Kolla på ny Hamnvärdstelefon -PH 
  Mycket jobb med medlemsavgifter och registrering, stundar  -L-G 

  K-E informerade lite kring valberedningens arbete. Vi ska också bli 
bättre på att titta på vår hemsida! 
 Ulf, medlemsrabatt på Colorama kräver medlemsbevis, förslag är att 
registrera alla i Coboat- appen som sen kan visas, vi återkommer till 
detta. 
   

 
 
§10 Mötets avslutande  

Lite utvärdering av denna typ av möte, Det funkar men vi behöver lite 
utbildning för att förfina det. Försöka göra det när vi kan träffas, 
fysiskt, nästa gång. 
 
Ordföranden tackade för intresset och avslutade mötet! 

  
 
  
   

 
-----------------------------------------------------------  
Ulf Wilhelmsson  Ordförande  

  
  
-----------------------------------------------------------  
Alexander Brorsson              Justeringsman  
  
  
-----------------------------------------------------------  
Peter Håkansson Sekreterare  


